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The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin,

announced today that the Honourable J. Watson rhcNaught, P .C., Q.C ., M .P .,

Solicitor General, has been appointed Special ,imbassador to represent the Govern-

ment of Canada at the ceremonies marking the inauguration of the President of

Mexico, His Ibccellency Gustavo Diaz Ordaz, on December 1 . Mr. r~.:cNaught vill

be accompanied by his rrife . The Canadian Special Mission will also include

the Canadian Anbassador to Mexico, Mr. H .F .B . Feaver, and other members of the

Canadian Embassy in Mexico . Mr . MacNaught will convey to President Diaz Ordaz

the good c+ishes of the Canadian Government and people on this onca3ion .

. . . . . . . .

- POUR PUBLICATION IIQIEDL;TE
LE VLNDREDI 27 NOVLI .,RE 1964 .

Le secrétaire d'Etat aux i.ff4ires e,°téricures, M. Paul Martin,,

annonce que l'honorable J . ïl:tson t:L=ldaught, C .P., C .R ., !4 .P., Solliciteur

géncral, a été désigné con.-~e ambassadeur spécial du gouverne, :, _

l'inauCuration du président du .lexique, S .L . Gust~.vo Diaz Ordaze qui aura lieu

le premier décembre . M. MacNaught sera accompagné de son épouse . La mission

spécialo du Canada comprendra également l'ambassadeur au Mexique ., M . H .F .B .

Feüver, et d'autres nombres de l'aMbassade du Canada au Mexique . M. MacNaught

transmettra au président Diaz Ordk4 les bons voeux du gouver.nooont ot dolla

population du Canada .
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